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P R O T O K Ó Ł  Nr XIII/11 

 

 

z obrad trzynastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji, która odbyła się w dniu 27 

października 2011 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Bolesław Zemła. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a 

zakończyła o godz. 17
30

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011. 

6. Sprawozdanie z wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w Cieszynie w 2011 roku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów, 

7.2. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/263/08 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 30 października 2008 roku w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, w tym zawierania kolejnych 

umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 

7.3. zmiany uchwały Nr VI/42/11 z dnia 10 marca 2011 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych na terenie Gminy Cieszyn, 

7.4. zmiany uchwały własnej Nr XLVIII/493/10 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 maja 

2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

7.5. zmiany budżetu Miasta na 2011 rok, 

7.6. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011 – 2025. 

8. Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na 

drodze wojewódzkiej nr 938 pomiędzy Pawłowicami a Cieszynem. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta dotycząca oświadczeń 

majątkowych za 2010 rok, złożonych przez osoby pełniące funkcje w jednostkach 

samorządu terytorialnego. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami Rady. 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych. 

12. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

13. Oświadczenia i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 
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Przebieg obrad 

 

 

Ad 1. 

 

Trzynastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan 

Bolesław Zemła. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał  I Z-cę Burmistrza Miasta p. Jana Matuszka, II Z-cę 

Burmistrza Miasta p. Adama Swakonia, Skarbnik Miasta p. Alicję Dąbrowską, Sekretarza 

Miasta p. Ryszarda Mazura, dyrektorów jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów 

Urzędu Miejskiego, przedstawicieli prasy lokalnej oraz publiczność. 

 

Ad 2. 

 

Bolesław Zemła –  przedstawił Radzie pismo Burmistrza Miasta z dnia 6.10.2011 r. z prośbą 

o wykreślenie z planu pracy Rady punktu „Zmiana uchwały w sprawie określenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Cieszyn” z 

uwagi na planowane zmiany ustawowe oraz pismo II Z-cy Burmistrza Miasta z dnia 

18.10.2011 r. z prośbą o wykreślenie z planu sesji październikowej podjęcia uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Zdrowotnego. Projekt Programu został skierowany do 

Komisji Zdrowia z prośbą o zaopiniowanie oraz do wszystkich radnych. Temat ten zostanie 

szczegółowo omówiony w sprawach różnych. 

Następnie zapytał o ewentualne uwagi, bądź propozycje zmian do porządku obrad sesji. 

 

Adam Wójtowicz –  poinformował, że w miniony poniedziałek doszło do spotkania I Z-cy 

Burmistrza Miasta p. J. Matuszka, Dyrektora ZOJO, przedstawicieli przedszkoli, 

Przewodniczącego  Komisji Oświaty oraz Przewodniczących wszystkich Klubów Radnych 

Rady Miejskiej. Na tymże spotkaniu dyskutowano o aktualnych problemach, jakie zaistniały 

w przedszkolach publicznych, wynikających z wprowadzonych zmian w ustawie o systemie 

oświaty. Wynikiem rozmów jest deklaracja Burmistrza, co do jak najszybszego 

wypracowania nowych rozwiązań w sposobie naliczania opłat za pobyt dziecka w 

przedszkolu. 

W związku z tym wniósł o wycofanie z porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez 

Gminę Cieszyn, wprowadzonego do porządku obrad na wniosek Klubu. 

 

Bolesław Zemła – poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Rada jednogłośnie, 20 głosami za, wycofała z porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez 

Gminę Cieszyn. 

 

Ad 3. 
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Bolesław Zemła – zapytał o  uwagi do protokołu z  sesji Rady, która odbyła się w dniu 29 

września br. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Bolesław Zemła – stwierdził, iż tym samym  protokół przez Radę został przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Bolesław Zemła – poinformował, iż żaden z zaproszonych gości nie skorzystał z zaproszenia 

na sesję Rady. 

 

Ad 5. 

 

Bolesław Zemła – otwierając pkt 5 porządku obrad zapytał I Z-cę Burmistrza, czy chciałby 

uzupełnić przedłożoną Radzie „Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2010/201”. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że nie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos  przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty do w/w 

informacji. 

 

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż w mieście nie ma pomysłu na „oświatę” i dlatego należy 

wypracować strategię rozwoju oświaty, która już funkcjonuje w wielu miastach. Jej zdaniem 

warto się o taki program pokusić.  

 

Ad 6. 

 

Bolesław Zemła – przystępując do realizacji punktu 6 porządku obrad „Sprawozdanie z 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w Cieszynie w 2011 roku”, zapytał I Z-cę 

Burmistrza, czy chciałby uzupełnić w/w materiał. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że nie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos powiedział, że Komisja Oświaty wysłuchała informacji 

Dyrektora Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych na temat letniego wypoczynku dzieci i 

młodzieży i nie wniosła do niej uwag. Jednakże wnosi, aby w przyszłości takie sprawozdanie, 

wraz z poniesionymi kosztami,  składały jednostki które ten wypoczynek organizują. Chodzi 

tutaj o MOSiR, COK „Dom Narodowy”, czy Bibliotekę Miejską. Komisja postuluje również, 

aby w kolejnych informacjach zamieszczać ocenę przydatności niektórych zajęć, aby nie były 

one organizowane tylko „sztuka dla sztuki”. 
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Janina Cichomska – zabierając głos w imieniu Komisji Zdrowia powiedziała, że w czasie 

wakacji półkolonie są organizowane w 5 różnych miejscach, ale  w tym samym terminie. 

Komisja wnioskuje, aby rozłożyć terminy organizacji półkolonii na okres całych wakacji, 

czyli 2 miesięcy. 

 

Ad 7.1. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

gimnazjów oraz granic ich obwodów. Zapytał I Z-cę Burmistrza Miasta, czy chciałby 

uzupełnić uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że nie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącego Komisji OKS o opinię do projektu uchwały. 

 

Eugeniusz Raabe – przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów 

Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.2. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały Nr XXVII/263/08 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 30 października 2008 roku w 

sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, w tym zawierania kolejnych umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat.  

Następnie zapytał I Z-cę Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że nie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącego Komisji GKS o opinię do projektu uchwały. 

 

Kazimierz Kabiesz – przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/263/08 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 30 października 2008 roku w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, w tym zawierania kolejnych umów dzierżawy 

lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat Rada podjęła jednogłośnie, 20 

głosami za. 

 

Ad 7.3. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/42/11 z 

dnia 10 marca 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

realizowanych na terenie Gminy Cieszyn. 

Następnie zapytał II Z-cę Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta A. Swakoń – zabierając głos zgłosił do projektu uchwały 

autopoprawkę polegająca na zastąpieniu w  § 1 ust.6 pkt 2 wyrażenia „wiersz 5 tabeli” 

wyrażeniem „wiersz 11 tabeli”. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącego Komisji GKS o opinię do projektu uchwały. 

 

Kazimierz Kabiesz – przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VI/42/11 z dnia 10 marca 2011 r. w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej, realizowanych na terenie Gminy Cieszyn Rada 

podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.4. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt II uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr 

XLVIII/493/10 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 maja 2010 roku w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 

Zapytał I Z-cę Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, iż w związku z omyłką pisarską, 

polegającą na pominięciu słowa „źródeł” w § 1 pkt 1 w projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVIII/493/10 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 maja 2010 roku proponuje się 

w miejsce dotychczasowego zapisu wprowadzić poprawny zapis o następującej treści: 

„Projekt planu dochodów wg działów klasyfikacji i źródeł wraz z przewidywanym 

wykonaniem roku bieżącego”, w części tabelarycznej i opisowej. Projekt uchwały mówił o 
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wykreśleniu treści „ważniejszych źródeł”, Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała 

proponowany zapis, zwracając uwagę, że należy wykreślić tylko słowo „ważniejszych”. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącą Komisji RGF o opinię do projektu uchwały. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów 

do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt II uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XLVIII/493/10 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 27 maja 2010 roku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Rada 

podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 7.5. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 

rok. Zapytał I Z-cę Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić projekt uchwały. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – odpowiedział, że nie. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącą Komisji RGF o opinię do projektu uchwały. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów 

do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2011 rok Rada podjęła jednogłośnie, 20 

głosami za. 

 

Ad 7.6. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011 – 2025. 

 

Bolesław Zemła – poprosił Przewodniczącą Komisji RGF o opinię do projektu uchwały. 

 

Maria Liwczak – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów 

do projektu uchwały. 

 

Pozostałe komisje Rady nie zajmowały się tym projektem. 
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Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Bolesław Zemła – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2011 

– 2025 Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 8. 

 

Bolesław Zemła – przedstawił projekt stanowiska Rady Miejskiej w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drodze wojewódzkiej nr 938, pomiędzy Pawłowicami 

a Cieszynem. Projekt stanowiska został zgłoszony przez Kluby Radnych: KR „Niezależni”, 

KR PO oraz KR „Wspólnota dla Cieszyna”. 

Zwrócił się do wnioskodawców z pytaniem, czy chcieliby uzupełnić treść stanowiska. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował zamienić formułę stanowiska na apel Rady Miejskiej. 

 

Janina Cichomska – poprała tę propozycję stwierdzając, że sama treść dokumentu wyraźnie 

wskazuje, iż jest to apel. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos stwierdził, że „stanowisko” wskazuje na to, iż należy coś 

zrobić, wykonać, a apelować można zaś bez końca. Ważniejsze jest to, aby Rada ustaliła do 

kogo skierować stanowisko, zaproponował, aby jednym z adresatów był Minister 

Infrastruktury oraz posłowie Ziemi Cieszyńskiej. 

 

Krzysztof Kasztura – przychylił się do propozycji radnego E. Raabe. 

 

Janina Cichomska – stwierdziła, iż właściwym adresatem jest Minister Infrastruktury. 

 

Andrzej Łukasiak – zaproponował skierowanie stanowiska do posłów wybieranych w 

Cieszynie. 

 

Alicja Wlach – dodała, że do posłów Stanowisko powinno być skierowane pismem 

przewodnim. 

 

Krzysztof Herok – zaproponował, aby Stanowisko skierować również do Sejmowej Komisji 

Infrastruktury. 

 

Władysław Macura – zapytał, czy wiadomo wnioskodawcom co na temat Stanowiska 

Cieszyna myślą ościenne gminy. 

 

Eugeniusz Raabe – jednym z adresatów powinno również być Stowarzyszenie Samorządowe 

Ziemi Cieszyńskiej, Stanowisko można również skierować do ościennych gmin, choć ich 

zdanie nie jest ważne dla samej sprawy. 

 

Halina Bocheńska – stanowisko należy również wysłać do Burmistrza Miasta, który 

reprezentuje Cieszyn w Stowarzyszeniu Samorządowym. 

 

Bolesław Zemła – po wyczerpaniu się dyskusji poddał projekt Stanowiska pod głosowanie. 
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Rada jednogłośnie, 20 głosami za, podjęła stanowisko w sprawie poprawy bezpieczeństwa w 

ruchu drogowym na drodze wojewódzkiej nr 938, pomiędzy Pawłowicami a Cieszynem. 

 

Ad 9. 

 

Bolesław Zemła – otwierając pkt 9 porządku obrad oddał głos I Z-cy Burmistrza Miasta 

Cieszyna. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek - odczytał informację o oświadczeniach majątkowych 

za 2010 rok, złożonych na ręce Burmistrza Miasta przez osoby pełniące funkcje w 

jednostkach samorządu terytorialnego. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Bolesław Zemła – odczytał informację Wojewody Śląskiego dotyczącą oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna i Burmistrza 

Miasta Cieszyna za rok 2010 oraz informację Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna 

dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2010 rok, złożonych przez radnych Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

W/w informacje stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad 10. 

 

Bolesław Zemła – otworzył dyskusję nad sprawozdaniem Burmistrza Miasta z działalności w 

okresie między sesjami. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał o termin zakończenia realizacji dużego projektu „Park-

Sportowy”. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta Adam Swakoń – odpowiedział, że realizowany przez stronę czeską 

„Most Sportowy” ma zostać oddany w terminie do końca maja 2012 roku. Camping  „Olza” 

ma zostać oddany w połowie grudnia tego roku. Realizowane w ramach tego samego projektu 

„Park-Sportowy” tj. ścieżki i ławki powinny zostać oddane również do 15 grudnia br. 

Budowa ścieżek i ustawienie ławek przy „Moście Sportowym” odbędzie się na przełomie 

2011/2012 roku. Są natomiast problemy z dokończeniem prywatnej inwestycji „Mała 

elektrownia wodna”. 

 

Czesław Banot – zapytał o realizację ścieżek wokół boiska „Pod Wałką” oraz kładki nad 

zalewem kajakowym. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta Adam Swakoń – odpowiedział, że ścieżka powinna być skończona 

jeszcze w tym roku. Niestety różne firmy realizujące w tym rejonie swoje zadania popadają w 

konflikt, co wydłuża przyjęte terminy. Jeśli chodzi o kładkę nad zalewem to w tej sprawie 

udzieli odpowiedzi w późniejszym terminie. 

 

Andrzej Łukasiak – zapytał kiedy zostaną oddane do użytku istniejące już ścieżki rowerowe. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta A. Swakoń – odpowiedział, że jeszcze w tym roku zostanie 

wyznaczona linia rozdzielająca trakt pieszy od traktu rowerowego. Ponadto dodał, że w 

rozmowach z wykonawcą na temat zakończenia poszczególnych elementów „Parku-
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Sportowego”  pada argument, że wykonawcę obowiązuje jeden termin, na całość robót. 

Zwrócił jeszcze uwagę na fakt, iż nie można łączyć elementów już ukończonych z 

rzeczywistym terenem budowy, co byłoby ze szkodą dla części już ukończonych. 

 

Adam Wójtowicz – zapytał na jakiej podstawie ustalono ceny za korzystanie ze ślizgawki w 

hali widowisko – sportowej. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że na podstawie analizy cen na 

ościennych lodowiskach. W Cieszynie ceny są niższe niż w okolicznych gminach. 

 

Alicja Wlach – wracając do kwestii realizacji projektu „Park-Sportowy” zapytała, czy 

zachowane zostaną terminy realizacji tego zadania,  wyznaczone w projekcie unijnym. 

 

II Z-ca Burmistrza Miasta A. Swakoń – odpowiedział, że z wielką troską i uwagą patrzy na tę 

inwestycję. W przypadku pojawienia się problemów czynione są stosowne uzgodnienia z 

Urzędem Marszałkowskim.  

 

Ad 11. 

 

Marta Kawulok – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania radnych, złożone w okresie 

między sesjami. 

Następnie zwracała się do radnych z pytaniem, czy otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje, wnioski i zapytania, czy są one zadawalające i czy życzą sobie, aby je odczytać. 

 

Czesław Banot – odnosząc się do odpowiedzi na zapytanie w sprawie umieszczenia herbu i 

napisu „TS „Piast” na budynku przy boisku „Pod Wałką” stwierdził, iż nie o to chodziło, aby 

napisać  tam „Tu gra TS Piast”, ale o przedstawienie historii obiektu. Przechodząc do 

odpowiedzi na zapytanie w sprawie widowni na boisku „Pod Wałką” pokazał zdjęcia, na 

których widać kilka starych, niekompletnych drewnianych ławeczek i stwierdził, iż on 

osobiście wstydzi się za taki stan rzeczy. Zaproponował, aby władze Miasta zobaczyły jak 

wyglądają widownie na boiskach w Hażlachu, Goleszowie, czy Kończycach. 

Do pozostałych odpowiedzi nie wniósł uwag. 

 

Halina Bocheńska – odnosząc się do odpowiedzi na zapytanie w sprawie programu 

zabezpieczenia finansowego cieszyńskiego sportu  stwierdziła, iż odpowiedź jest 

zadawalająca połowicznie i oddzielnie ustosunkuje się do tej odpowiedzi. 

 

Janina Cichomska – podziękowała za otrzymane odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Krzysztof Herok – podziękował za odpowiedź na wniosek w sprawie remontu ulicy 

Kresowej. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił swój wniosek w sprawie wykonania koncepcji kanalizacji 

sanitarnej w rejonie pomiędzy ulicą Katowicką, a ulicą Osiedlową i ulicą Szarotka. 

 

Andrzej Łukasiak – w złożonym zapytaniu zwrócił uwagę na potrzebę utrzymania estetyki 

zieleni rond na Pastwiskach. Obecnie ronda są zarośnięte chwastami i wysoką trawa, jest to 

bardzo nieładna wizytówka na wjeździe do miasta. 
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II Z-ca Burmistrza Miasta Adam Swakoń – odnosząc się do wypowiedzi radnego A. 

Łukasiaka wyjaśnił, że właścicielem ten drogi jest Wojewódzki Zarząd Dróg, który na 

utrzymanie tej drogi zawarł umowę z Powiatowym Zarządem Dróg. Niestety umowa ta nie 

dotyczy zieleni urządzonej. Niemniej podejmie starania, aby ten problem jak najszybciej 

załatwić. 

 

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie rekompensaty dla 

ogródka gastronomicznego przy Rynku 7 stwierdził, iż jest ona niezadawalająca. Jego 

zdaniem w przyszłości należy przewidzieć rekompensaty za poniesione  przez restauratorów 

straty , podczas trwających na Rynku remontów w okresie letnim.  

W kwestii odpowiedzi na wniosek w sprawie obniżania podłogi w autobusach komunikacji 

miejskiej powiedział, że jest ona satysfakcjonująca ale nie do końca ponieważ w dalszym 

ciągu decyzja o obniżeniu podłogi należy do kierowcy, a to nie zawsze jest dobrze 

realizowane. 

Do pozostałych odpowiedzi nie wniósł uwag. 

 

Stefan Rainda – stwierdził, iż odpowiedzi na interpelacje w sprawie bezpieczeństwa pieszych 

na Al. J. Łyska, kosmetyki krzewów wzdłuż Al. J. Łyska i remontu ulic na osiedlu Błogocice 

są w części zadawalające. 

 

Andrzej Staniszewski – w dalszym ciągu oczekuje na odpowiedź na wniosek w sprawie 

przedstawienia informacji o sposobie zabezpieczenia mieszkańców Cieszyna, w przypadku 

wystąpienia niekorzystnych warunków atmosferycznych. 

 

Piotr Tomica – podziękował za odpowiedź na wniosek w sprawie uzupełnienia brakujących 

barierek wzdłuż chodnika przy ulicy Ładnej, dodając, iż ma nadzieję, że zadanie to 2012 roku  

zostanie wykonane. 

 

Adam Wójtowicz – stwierdził, że nie do końca jest zadowolony z odpowiedzi na wniosek w 

sprawie aktualizacji budżetu Miasta na stronach BIP ponieważ chodziło o to, aby po każdej 

wprowadzonej zmianie, powstawał tekst jednolity budżetu.  

Do pozostałych odpowiedzi nie wniósł uwag. 

 

Halina Bocheńska – zabierając głos złożyła wniosek o rozważenie możliwości przekazywania 

przez Przewodniczących resortowych komisji ważnych spraw, które omawiane są na 

posiedzeniach. Według planu posiedzeń komisji jest tak, że w jednym czasie trwają 

posiedzeniach dwóch komisji i w związku z tym nie ma możliwości żeby radny mógł 

uczestniczyć w tych komisjach. Bywa, że na tych posiedzeniach omawiane są nietypowe 

sprawy i po tych posiedzeniach nie możliwości przekazywania informacji dla pozostałych 

radnych. W niektórych gminach na stronach BIP-u przedstawiane są informacje co działo się 

na posiedzeniach komisji. Zaproponowała, aby w pkt porządku obrad sprawy różne 

Przewodniczący Rady zapytał przewodniczący komisji o ważne i istotne sprawy omawiane na 

posiedzeniach komisji. To nie musi być zawsze, chodzi przede wszystkim o sprawy 

nietypowe, które później przekazywane są do Burmistrza Miasta, ale nie przekazywane dla 

radnych. Jej zdaniem taki wniosek powinien być zrealizowana dla doinformowania 

wszystkich radnych, że radni mogli służyć informacjami mieszkańcom miasta. Złoży w tej 

sprawie wniosek na piśmie. 

 

Alicja Wlach – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie przystąpienia do programu 

umożliwiającego dofinansowanie podłączenia domowych instalacji kanalizacyjnych do sieci 



11 
 

miejskiej powiedziała, że otrzymała odpowiedź mówiącą o potrzebie przeprowadzenia 

analizy w tym zakresie. W najbliższym czasie złoży zapytanie, co wynikło z tej analizy. 

 

Janina Cichomska – zwróciła się do Rady z wnioskiem o rozważanie wprowadzenia, na stałe, 

do porządku obrad sesji punktu „Sprawozdanie Prezydium Rady z działalności w okresie 

między sesjami”. Jej zdaniem radni powinni wiedzieć, czym zajmuje się, jakie podejmuje 

działania Prezydium w okresie między sesjami Rady. 

 

Ad 12. 

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił wnioski i odpowiedzi na wnioski Komisji oraz Klubów 

Radnych. 

Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Urbanistyki z pytaniem, czy odpowiedzi na 

wnioski w sprawie powołania w Urzędzie Miejskim stanowiska Miejskiego Konserwatora 

Zabytków oraz w sprawie ustalenia stanu prawnego zabytkowych kamienic w mieście są 

zadawalające. 

 

Adam Wójtowicz – odpowiedział, że w sprawie ustalenia stanu prawnego zabytkowych 

kamienic, zarządzanych przez ZBM, toczy się stosowna procedura.  

Na wniosek w sprawie Miejskiego Konserwatora Zabytków Komisja otrzymała negatywną 

odpowiedź. W związku z tym Komisja wystąpiła z nowym wnioskiem o utworzenie w 

Cieszynie Delegatury Wojewódzkiego Śląskiego Konserwatora Zabytków. 

 

Kazimierz Kawulok – zapytał Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, czy odpowiedź na wnioski Komisji w sprawie ustalenia priorytetów dotyczących 

remontów dróg w Cieszynie jest zadawalająca. 

 

Kazimierz Kabiesz – odpowiedział, że Komisja GKS jest zadowolona z otrzymanej 

odpowiedzi. 

 

Kazimierz Kawulok – porosił Przewodniczącą Komisji Zdrowia o odniesienie się do 

odpowiedzi na wnioski Komisji. 

 

Janina Cichomska – odpowiedź na wniosek w sprawie celowości oferty dot. realizacji zadania 

w zakresie kultury i sztuki, złożonej przez Stowarzyszenie Klub Kobiet Kreatywnych jest 

niepełna. Nie wypowiedziano się na temat celowości złożonej oferty. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – wyjaśnił, że złożona przez Klub Kobiet 

Kreatywnych oferta była kompletna, ale na druku, który już nie obowiązuje. Gdyby Burmistrz 

Miasta zdecydował o celowości tego zadania, to taką informację musiałby ogłosić w BIP-ie. 

Jednym z kryteriów uznania oferty za celową jest posiadanie środków na jej realizację, a w 

tym przypadku Gmina takich  środków nie posiada.  

 

Kazimierz Kawulok – przedstawił dwa nowe wnioski Komisji Zdrowia: w sprawie zmiany 

Statutu Miasta oraz w sprawie zmiany nazwy Komisji. 

 

Janina Cichomska – wyjasniła, iż zdaniem Członków Komisji w nazwie Komisji jest 

nietrafiony człon „i patologii społecznej”, w stosunku do spraw, którymi Komisja w 

rzeczywistości się zajmuje. Komisja proponuje zmianę nazwy na „Komisja Zdrowia i Spraw 

Społecznych”, co wiąże się to z koniecznością zmiany Statutu Miasta.  
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Kazimierz Kawulok – porosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju o odniesienie się do 

odpowiedzi na wniosek w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie remontu 

elewacji zewnętrznej budynku Zgromadzenia Sióstr Boromeuszek, wpisanego do rejestru 

zabytków. 

 

Maria Liwczak – stwierdziła, że odpowiedź jest tylko w części zadawalająca. Komisja będzie 

ponownie wnosić o udzielenie pomocy finansowej Zgromadzeniu może w inny, możliwy 

sposób. 

 

Kazimierz Kawulok – zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Oświaty o odniesienie do 

otrzymanych odpowiedzi na wnioski Komisji. 

 

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie zamkniętej furtki przy 

SP 2, umożliwiającej bezpieczne dotarcie dzieci niepełnosprawnych do szkoły powiedział, że 

Komisja złożyła kolejny wniosek w tej sprawie. Trudno jest zrozumieć dlaczego od 2009 

roku Miasto nie może się w tej sprawie porozumieć ze Spółdzielnią Mieszkaniową 

„Cieszynianka”. 

 

Alicja Wlach – zabierając głos powiedziała, że przy furtce, na dojściu do szkoły, są stopnie co 

z pewnością nie jest udogodnieniem dla niepełnosprawnych dzieci i nie rozumie dlaczego 

rodzice dowożący dzieci nie chcą korzystać z bezkolizyjnego, głównego wejścia. Problem 

rzeczywiście od kilku lat nie jest rozwiązany, Spółdzielnia oczekuje na podjęcie tematu przez 

stronę zainteresowaną czyli Miasto, które nie wiedząc dlaczego wycofało się z toczących  

rozmów. 

 

Eugeniusz Raabe – Komisja Oświaty uzyskała wyczerpującą odpowiedź na wniosek w 

sprawie waloryzacji płac w placówkach oświatowo-wychowawczych prowadzonych przez 

Miasto. 

 

Halina Bocheńska – nawiązując do tej odpowiedzi stwierdziła, iż najprawdopodobniej wkradł 

się do niej błąd w pozycji szkoły podstawowe gdzie w 2011 roku wynagrodzenie sekretarza 

było wyższe od np. głównego księgowego. 

 

Eugeniusz Raabe – Komisja za zadawalającą uznała odpowiedź na wniosek w sprawie 

uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie środków na wydanie III tomu pozycji „Szlak 

cieszyńskich kobiet”. 

Natomiast jeśli chodzi o odpowiedź na wniosek w sprawie stanu przygotowań stoku 

Cieślarówka do sezonu zimowego to jest ona zadawalająca, ale niezadawalające jest 

postępowanie przetargowe, w wyniku którego nie wyłoniono żadnego chętnego do 

prowadzenia stoku.  

 

Janina Cichomska – stwierdziła, iż zaginął wniosek Komisji Zdrowia w sprawie Gminnego 

Programu Zdrowotnego na lata 2012 – 2014, w którym Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt Programu i wnioskowała, aby został on uchwalony już w styczniu 2012 roku. 

 

Kazimierz Kawulok – wyjaśnił, że zgodnie z procedurą wniosek ten został skierowany do 

Burmistrza Miasta. 

Następnie zwrócił się do Przewodniczących Klubów Radnych o odniesienie się do 

odpowiedzi na wnioski klubów. 
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Krzysztof Wantulok – w imieniu Klubu Radnych „Wspólnota dla Cieszyna” podziękował za 

odpowiedź na wniosek w sprawie zagospodarowania terenu na wzgórzu „Cieślarówka”. 

 

Adam Wójtowicz – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek Klubu PO w sprawie zasad 

funkcjonowania i odpłatności w teatrze miejskim w Cieszynie powiedział, że Klub zapoznał 

się z odpowiedzią i przyjął ją do wiadomości. 

 

Ad 13. 

 

Bolesław Zemła – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Czesław Banot – w imieniu Klubu Radnych „Niezależni” złożył oświadczenie w sprawie 

działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. 

Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Adam Wójtowicz – zabierając głos powiedział, że po zapoznaniu się z odpowiedzią na 

zapytanie dot. szkółki hokejowej był na lodowisku w godzinach gdy odbywały się zajęcia 

tańca na lodzie. Ku jego zdziwieniu w zajęciach tych uczestniczyły tylko czeskie dzieci i 

odniósł wrażanie, że była to czeska szkółka dla czeskich dzieci. Zastanawiającym faktem jest 

również wypowiedź p. Rafała Zdunka menagera ds. rozwoju cieszyńskiej hali, która została 

przedstawiona w dniu dzisiejszym na jednym z portali internetowych, zacytował „próbujemy 

zrobić ten pierwszy krok razem z naszym partnerem z czeskiej strony, zajęcia mają prowadzić 

czescy trenerzy”.  Nic mu nie wiadomo na ten temat, żeby Czesi byli partnerem jakiegoś  

programu i jak to partnerstwo ma przebiegać. Wie natomiast, że była inicjatywa cieszyńskich 

działaczy, którzy chcieli prowadzić szkółkę hokejową, były podejmowane na ten temat 

rozmowy i niestety nie udało się ich sfinalizować, udało się to z Czechami i nie wie dlaczego. 

 

Halina Bocheńska – zabierając głos przypomniała, że nad oświadczeniami radnych nie 

przeprowadza się dyskusji. 

 

Piotr Tomica – nawiązując do wypowiedzi radnego A. Wójtowicza złożył oświadczenie, w 

którym poinformował, że trener z Czeskiego Cieszyna bezpłatnie będzie trenować dzieci z 

Cieszyna, przekazany zostanie również cały osprzęt dla szkółki hokejowej. Na zebraniu 

założycielskim szkółki było ponad 15 dzieci z Cieszyna. Jeśli zaś chodzi o naukę tańca to 

strona czeska płaci za wynajem lodowiska. 

 

Bolesław Zemła – przypomniał, że nad oświadczeniami nie przeprowadza się dyskusji. 

Oświadczenia składa się na piśmie i stanowią one załącznik do protokołu sesji. 

 

Andrzej Łukasiak – złożył oświadczenie. Działacze Cieszyńskiego Klubu Hokejowego od 

wielu lat ubiegali się o prowadzenie szkółki hokejowej i o jakiekolwiek zajęcia z hokeja. 

Kontynuują oni chlubne tradycje hokeja nad Olzą. Zastanawiające jest dla niego, że przez tyle 

lat nie mogli prowadzić takich zajęć, a w tej chwili takie zajęcia będą prowadzone. Działacze 

CKH mają załatwiony odpowiedni sprzęt do prowadzenia zajęć w ramach szkółki hokejowej i 

taki sprzęt czeka na dzieci gdyby taka sekcja została utworzona przez CKH. Jeżeli chodzi o 

prowadzących zajęcia z polskiej strony to jedna osoba, która prowadziłaby takie zajęcia, była 

Mistrzem Polski, grała w drużynie Mistrza Polski w Oświęcimiu w I składzie. Jeżeli chodzi o 

kwalifikacje to również CKH ma wspaniałych szkoleniowców. 
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Marta Kawulok – poinformowała, że na jej ręce wpłynął obywatelski projekt, aby imprezy 

organizowane na Rynku kończyły się najpóźniej o godz. 22
00

. Projekt przekaże 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej z prośbą o nadanie mu biegu. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, że sekcja SKATA przy Miejskim Ośrodku Sportu i 

Rekreacji zdobyła awans do II ligi.  

 

Bolesław Zemła -  przestawił korespondencję kierowaną do Rady Miejskiej; 

 

1. Burmistrz Miasta pismem z dnia 18 października br. skierował do komisji i radnych 

Rady Miejskiej projekt Gminnego Programu Zdrowotnego na lata 2012 – 2014. 

Projekt ten został skierowany do Komisji Zdrowia z prośbą o wypracowanie opinii 

oraz do wszystkich radnych. Radni mogą zgłaszać indywidualne uwagi, czy wnioski 

do Programu w terminie do 10 listopada 2011 roku. Po tym terminie Program zostanie 

przesłany do zaopiniowania Agencji Oceny Technologii Medycznych, zgodnie z 

wymogami ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej. 

2. Śląski Urząd Wojewódzki Wydział Nadzoru Prawnego przesłał do Rady Miejskiej 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczące stwierdzenia 

nieważności 3 uchwał Rady w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Gimnazjum 

Nr 1, Nr 2 i Nr 3 w Cieszynie z dnia 30 sierpnia 2011 roku. Uchwały te zostały 

unieważnione na dzisiejszej sesji. 

3. Stowarzyszenie „Wszechnica” zwraca się do wszystkich radnych z prośbą o wsparcie 

inicjatywy upamiętnienia Żołnierzy Wyklętych, na których wyroki śmierci zapadały w 

1946 w cieszyńskim ratuszu. Prośba ta została przekazana wszystkim radnym oraz 

klubom radnych z prośbą o zajęcie stanowiska. Poprosił, aby kluby radnych i radni 

odnieśli się do w/w propozycji na następnej sesji Rady. 

4. Cieszyński Klub Hokejowy pismem z dnia 21 października br. Złożył propozycję 

prowadzenia hali widowiskowo – sportowej w kosztach pomniejszonych o 40% w 

stosunku do obecnych. 

5. Pani Irena Pliż przesłała do wiadomości Rady Miejskiej skierowane w dniu 26 

września br. do Burmistrza Miasta zażalenie co do niekompetencji pracowników 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszynie. Zażalenie to zostało skierowane 

do Komisji Zdrowia. 

6. Mieszkańcy budynku nr 5 przy ul. Tysiąclecia w Cieszynie, pismem z dnia 2 

października br., zwrócili się do Rady Miejskiej z prośbą o uchylenie stosowanych 

obecnie kryteriów sprzedaży mieszkań i opracowanie nowych, bardziej korzystnych 

dla osób, które zamieszkują w byłych tzw. Budynkach zakładowych. Pismo do zostało 

skierowane do Burmistrza Miasta z prośbą o zajęcie stanowiska oraz Komisji 

Rozwoju, Gospodarki i Finansów z prośbą o opinię. Komisja Finansów opowiedziała 

się za utrzymaniem obowiązującej uchwały w sprawie bonifikat przy sprzedaży 

mieszkań komunalnych. 

7. Państwo Irena i Józef Marcak pismem z dnia 10 października zwrócili się z prośbą o 

ustalenie jak najniższej stawki – wyceny mieszkania, które zamieszkują. Pismo to 

zostało skierowane do Burmistrza Miasta z prośbą o zajęcie stanowiska oraz do 

Komisji Gospodarki Komunalnej. Komisja po zapoznaniu się z pismem stwierdziła, iż 

wyceny mieszkań dokonuje niezależny rzeczoznawca i zadanie to nie należy do 

kompetencji Rady Miejskiej. 

8. Spółka z o.o. Pana Janusza Mendery zaprasza na otwarcie nowego centrum 

rekreacyjno – sportowo – edukacyjnego Strefa Wolności, zlokalizowanego w 

Miejskich Halach Targowych przy ul. Stawowej 6. 
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9. W dniu dzisiejszym Państwo radni otrzymali zaproszenia na uroczystą sesję Rad 

Samorządów Ziemi Cieszyńskiej organizowaną w ramach obchodów Święta 

Niepodległości 11 Listopada, na której wręczone zostaną Laury Ziemi Cieszyńskiej. 

10. Do Rady Miejskiej wpłynęła propozycja szkolenia „Prawa i obowiązki radnego”, 

każdy uczestnik szkolenia otrzymuje netbooka, cena szkolenia wynosi 1990 zł. 

11. Kolejna propozycja dotyczy zakupu cyfrowego systemu do głosowania na sesjach 

Rady, całkowity koszt w cenie promocyjnej – do końca br. – wynosi 14.175 zł. Jest to 

propozycja do rozważenia. 

12.  
Następnie zapytał, czy w związku z tym, że ostatni czwartek miesiąca to dopiero 24 dzień 

listopada istnieje potrzeba zmiany terminu sesji. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta Jan Matuszek – stwierdził, iż ze strony Burmistrza Miasta nie widzi 

potrzeby zmiany terminu sesji. Projekt budżetu Miasta na 2012 rok zostanie przedłożony 

Radzie do 15 listopada br. Jeśli natomiast chodzi o uchwały okołobudżetowe to nie 

wykluczone, że Burmistrz Miasta będzie wnioskował o zwołanie 2 sesji w grudniu br. 

 

Alicja Wlach – zapytała, czy wpłynęła już do Rady opinia prawna dot. propozycji Pana 

Jerzego Wałgi o zabezpieczenie wyłączności wykonywania w Cieszynie strzelb „cieszynek 

ptaszniczek”. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy Rada Miejska wróci do organizacji wspólnych sesji z Radą 

Miejską Czeskiego Cieszyna. 

 

Bolesław Zemła – odpowiedział radnemu K. Kaszturze, że z pewnością ten temat należy 

podjąć. 

 

Janina Cichomska – opierając się na zapisie § 28 Statutu Miasta, który mówi, że radni mogą 

składać wnioski do Rady, do Przewodniczącego Rady i do Burmistrza Miasta zaproponowała, 

aby po zarejestrowaniu ich w Biurze Rady były kierowane do adresata, bez potrzeby 

dekretacji. 

 

Bolesław Zemła – zwrócił się do radcy prawnego z prośbą o przedstawienie opinii w sprawie 

zabezpieczenia wyłączności wykonywania w Cieszynie strzelb „cieszynek”.  

 

Tomasz Szkaradnik radca prawny – wyjaśnił, że z przepisów prawa wynika, iż nazwy 

produktów sugerujące miejsce pochodzenia podlegają ochronie na podstawie przepisów 

dotyczących uczciwej konkurencji. Sama replika broni podlega ochronie prawa autorskiego, 

natomiast dopuszczalne wydaje się dokonanie rejestracji oznaczenia geograficznego 

„Cieszynka Ptaszniczka” dla wyrobów rusznikarskich produkowanych na Ziemi Cieszyńskiej. 

Jednak ze względu na to, że nie ma rzeczywistej kontynuacji tradycji rusznikarskiej i innych 

cech należy przyjąć, iż odmowa rejestracji jest bardzo prawdopodobna. 

 

Eugeniusz Raabe – zabierając głos poinformował, że jutro w Teatrze im. A. Mickiewicza 

odbędzie się koncert pianistów, uczniów niemieckich szkół i polskiej orkiestry z Wrocławia.  

Organizatorem koncertu jest Wydział Kultury Urzędu Miejskiego, jego zdaniem radni 

powinni wiedzieć o koncercie być mieć możliwość uczestniczyć w tej, na wysokim poziomie 

imprezie. 
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Ad 14. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady, Bolesław Zemła, zamknął obrady 

XIII  sesji Rady Miejskiej Cieszyna VI kadencji. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej

           

Monika Praski        Bolesław Zemła 

     

 

 


